
VERSAMMLUNG 

Um Kongress vun der FLQ gouf ugekënnegt, dass eng Diskussiounsversammlung organiséiert 
gëtt, fir iwwert Zukunft vum Keelesport ze schwätzen. Dëst ass elo deemnächst de Fall wou dir 
Méiglechkeet hutt, mat de Responsabele vun der Federatioun (National- wéi Sportsektioun) iech 
auszetauschen an diskutéieren ze kënnen, wéi mir de Keelesport am grousse ganze kënne 
promouvéieren. Dernieft gëtt och profitéiert fir en eventuellen Aarbechtsgrupp ze grënnen, deen 
als Aufgab kritt, de Keelesport ze vermaarten. Alleguerten d'Informatioune vun dëser 
Versammlung fannt dir op dësem Flyer. Dir braucht iech net unzemellen. 

Moderatioun vun dëser Diskussiounsversammlung iwwerhëlt den Tom Ho mann 

 

 


